
 

 

ACTA DE REUNIÓ – COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-5 

GRAU EN ENGINYERIA INFORMÀTICA 
_____________________ 

 
Data i hora: 03/07/2019 – 11:30 hores 
Lloc: VGA046A - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jordi Esteve Cusiné – Coordinador del Grau en Enginyeria Informàtica 
Josefina Antonijoan Rull  
Eva Marín Tordera  
Josep Maria Merenciano Saladrigues 
Rafael Vidal Ferré 
Francisco M. Muñoz García 
 
Excusen la seva assistència: 
David Raya Marcos 
 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2. Actualització de l’optativitat a les titulacions per al curs acadèmic 2020/2021. 
3. Altres temes, propostes o suggeriments sobre la titulació. 
 

 
Temes tractats: 
 
Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es 
aprovada pels assistents, sense comentaris ni modificacions. 
 
Actualització de l’optativitat a les titulacions per al curs acadèmic 2020/2021. 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta que l’oferta actual d’optativitat de la titulació del Grau en 
Enginyeria Informàtica ja es va revisar fa poc i proposa revisar l’oferta d’assignatures optatives 
transversals d’altres titulacions de l’escola per veure si son d’interès per aquesta titulació. 
 
El Cap d’Estudis també comenta les dades de l’oferta d’assignatures optatives pel proper curs 
acadèmic 2019/2020 per aquesta titulació que ha de servir de base per preparar l’oferta del 
següent curs. 
 
El Cap d’Estudis explica, breument, les propostes d’optativitat transversals d’altres titulacions de 
grau del centre que podrien ser ofertades com assignatures optatives per al Grau d’Enginyeria 
Informàtica: 
 

 l’assignatura “Seguretat Informàtica i Biometria” de Departament d’Enginyeria Electrònica. 
Sr. Rafael Vidal comenta que aquesta assignatura optativa conté una part del programa 
que ja es dona en una assignatura obligatòria i la comissió acorda que no s’inclourà com 
a assignatura optativa a la titulació d’Enginyeria Informàtica, 



 

 l’assignatura “Gestió Àgil de Projectes”, del Departament d’Enginyeria Elèctrica. El 
coordinador de la titulació comenta que aquests temes de metodologies “agile” ja es fan 
en algunes assignatures obligatòries d’aquesta titulació, 

 l’assignatura de “Projecte Multidisciplinari d’Enginyeria” del Departament d’Arquitectura 
de Computadors, que serà revisada pel coordinador de la titulació, 

 l’assignatura “Emobility” del Departament d’Enginyeria Elèctrica que també serà revisada 
pel coordinador de la titulació. 

 
S’obre un debat entre els assistents sobre les diferents propostes d’assignatures optatives 
presentades. 
 
Altres temes, propostes o suggeriments sobre la titulació. 
El Sr. Josep Maria Merenciano demana ampliar el nombre d’aules amb ordinadors i el nombre 
d’endolls i a més informar als estudiants d’aquesta titulació que han de portar un ordinador 
portàtil a les classes. Aquesta informació addicional pels estudiants es dona d’alta a l’apartat 
“Estudis” de la web de l’EPSEVG. 
 
La reunió s’aixeca a les 12:55 hores.  


